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κ. ΘΕΟ∆ΩΡΟΥ ΦΕΣΣΑ  

 
ΕΦΗΜΕΡΙ∆Α «Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ» 

 
Συντάκτης: Βαγγέλης Μανδραβέλης 

 
Ο ΣΕΒ στηρίζει οποιαδήποτε πρωτοβουλία συµβάλει στην ανάπτυξη της χώρας µας και 
στο µετασχηµατισµό της σε «κοινωνία της γνώσης», που δηµιουργεί θέσεις εργασίας 
υψηλών προδιαγραφών και µεγάλης προστιθέµενης αξίας. 
 
Συνεπώς ο ΣΕΒ αντιµετωπίζει θετικά τα σχέδια της πολιτείας που στοχεύουν στην 
ανάπτυξη των ηλεκτρονικών επικοινωνιών µε επενδύσεις στην Ευρυζωνικότητα. 
 
Η κυβέρνηση εξετάζει το ενδεχόµενο να συν-χρηµατοδοτήσει την ανάπτυξη δικτύου 
οπτικών ινών για πρόσβαση στο σπίτι (Fiber To The Home-FTTH) που θα αναλάβουν να 
κατασκευάσουν και να διαχειρισθούν ιδιώτες επενδυτές. 
 
Η οπτική ίνα µπορεί να υποστηρίξει αποτελεσµατικά όλες τις ηλεκτρονικές υπηρεσίες που 
θα αναπτυχθούν κατά την επόµενη εικοσαετία κι έτσι η έγκαιρη εγκατάσταση ενός δικτύου 
FTTH θα προσφέρει στη χώρα µας σηµαντικό ανταγωνιστικό πλεονέκτηµα. 
 
Το κόστος ανάπτυξης ενός δικτύου FTTH για δύο εκατοµµύρια σπίτια είναι σηµαντικό µεν, 
αλλά σχετικά χαµηλό συγκριτικά µε επενδύσεις που γίνονται σε άλλες υποδοµές (οδικοί 
άξονες, αεροδρόµια, λιµάνια, κλπ.). 
 
Τρεις είναι ο βασικές παράµετροι που θα συµβάλλουν στην επιτυχία του εγχειρήµατος : 
 
1) Η ανοικτή κι απλούστερη δυνατή διαγωνιστική διαδικασία ανάθεσης της κατασκευής κι 

εκµετάλλευσης του δικτύου FTTH. 

2) Ο σαφής διαχωρισµός του διαχειριστή του δικτύου FTTH από τους παρόχους 
ηλεκτρονικών υπηρεσιών που θα εκµισθώνουν τη χρήση του µε ισότιµους κι 
ανταγωνιστικούς όρους. 

3) Η οικονοµική βιωσιµότητα του αναδόχου (κατασκευαστή-διαχειριστή), που µπορεί να 
εξασφαλισθεί µόνο εφ’ όσον υπάρξει επαρκής τραπεζική χρηµατοδότηση του έργου 
(bankable project). 


